
 

Årsmöte Tävlingssektionen 
18 februari 2023 

 

1. Information inför tävlingsåret 2023 

• 5 tävlingar. 11 - 12 mars dressyr, 1 - 2 april hoppning + lagomgång, 6 - 7 maj dressyr inne 

3* 2*, 7 - 8 oktober hopp, 4 - 5 nov Kuriren.  

• Ny banbyggare Stina Öhman.  

• Inskickade tävlingar skall inte ställas in förutom i extrema fall, exempelvis under 

pandemin. Tävlingarna för 2023 ligger kvar som planerat, önskemål om klasser och dylikt 

går via tävlingsledare. 

• LRK tappar tävlingsryttare under 2023, många som inte tävlar av olika skäl. Vi bör försöka 

ställa upp extra på grund av detta. Organisationen är slimmad för att maximera de 

funktionärer som finns. Flera mindre föreningar i Norrbotten klarar av att hålla flera 

tävlingar per år, så det bör LRK också kunna göra trots tapp av tävlingsryttare. 

 

2. Beslut om arbetsnivåer 2023 
Mötet beslutar att föreslagna arbetsnivåer för 2023 ska gälla. 

 

3. Val av ordförande 
Förslag på omval Lisa Berglund. Mötet beslutar att välja Lisa Berglund till ordförande. 

 

4. Val av sekreterare 
Förslag på omval Anna Nyström. Mötet beslutar att välja Anna Nyström till sekreterare. 

 

5. Val av tävlingsledare dressyr 
Angelica Nilsson och Camilla Friberg väljs som tävlingsledare i dressyr av årsmötet. 

 

6. Val av tävlingsledare hoppning 

Klara Lassinantti och Ellen Almgren väljs som tävlingsledare i hoppning av årsmötet. Lova 

Lomakka går dubbelt tillsammans med dessa två för att börja som tävlingsledare 2024. 

7. Val av tävlingsledare Kuriren 
Marie Bergman, Hanna Rosehäll och Martina Eriksson-Sjöö väljs som tävlingsledare för 

Kuriren av årsmötet. 

 

 



8. Val av representant för ridskoleryttare 
Årsmötet väljer Elsa Nyberg som representant. 

 

9. Val av ansvarig och deltagare dressyrkommittén 
Angelica Nilsson ansvarig och Eva Rutberg deltagare väljs av årsmötet. 

 

10. Val av ansvarig och deltagare hoppkommittén 
Stefan Lassinantti ansvarig och Therese Wikman deltagare väljs av årsmötet. 

 

11. Godkännande av övriga ansvariga 
Mötet beslutar enligt styrelsens förslag. 

 

12. Beslut om antal tävlingar 2024  

• LRK har likvärdigt antal tävlingar som motsvarande föreningar 2023. 

• Styrelsen ser tappet på tävlingsryttare och att ridskolan har gamla ponnyer som inte kan 

tävla. Styrelsen förordar därför alternativ 2 (1 hopp, 1 dressyr och Kuriren och möjlighet 

att lägga till en tävling). Styrelsen önskar delegation av årsmötet att besluta om det skall 

läggas till extra tävling dock skall den vara på frivillig basis, dvs bara de som tävlar eller 

vill arbeta behöver arbeta på tävlingen. 

• Ambitionen skall ligga på 5 tävlingar och att LRK skall vara en tävlingsförening och att 

strävan skall vara att snarast återgå till detta. 

• Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag 2 samt att styrelsen får besluta om extra 

tävling, med tillägg att eventuell extra tävling skall vara på frivillig basis.  

 

13. Tävlingspolicy 
Lisa gick igenom tävlingspolicyn. Den skickas till alla nytillkomna i sektionen och ska 

läggas ut på nya hemsidan.  

 

14. Ekonomi 
Marie gick igenom ekonomin. Vi har gått back framförallt på 3* dressyren. Åtgärder för 

bättre ekonomi i tävlingarna 2023:  

• Meetingbox ska kosta 800 kr. 

• Startavgifterna ska vara samma som 2019 - chans till återstartsbidrag från SvRF. 

• Lokal banbyggare på de två hoppningarna.  

• Lägre hoppklasser - ingen veterinärkostnad.  

• Samt se övriga frågor första punkten. 

 

 

15. Övriga frågor 

• Premier vid tävlingar 

Förslag att ta bort premier för våra egna ekipage. Mötet beslutar enligt förslag.  

• Info från ny banbyggare 

Lisa gick igenom information från Stina Öhman. 

• Ny sponsring 

Alla behöver hjälpa till, men det bör gå via Sofi Stål, för att inte gå på samma företag flera 

gånger m.m. 



Sponsring till eventuell lagutrustning som tävlingssektionen äger? Hanna Rosehäll vill 

gärna kolla upp det och det välkomnas av mötet.  

• Förslag från mötet om att hyra ut gästboxar till omkringliggande föreningar vid deras 

tävlingar/träningar. Lisa går ut med informationen till t ex Björsby Ryttarförening.  

• Förslag från mötet om att höja cafeteriapriserna på tävlingar. Lisa, Marie, Anna W, Maria 

W och Kerstin ser över priserna. Lisa sammankallar.  

• Förslag från mötet om att lägga till swishavgift på cafeterians varor. Ovan nämnd grupp 

tittar på det.  

• Förslag från mötet att förhandla med banken angående swishavgifter. Denna fråga 

passas vidare till Stina Pettersson, kassör i föreningen.  

• Förslag från mötet att lägga in fasta tider för matpauser på tävlingar. Lisa tar detta med 

tävlingsledarna.  

• Karin meddelar att hon kommer att sätta ut funktionärer på uppgifter och om det inte 

passar får man ansvara för att byta själv. 

• Sekretariatet önskar en ny dator. Tas upp på nästa styrelsemöte.  

 

 

 

 

 

 

 

 


